
Zakaj predlogi mladih ponavadi
ostajajo v predalih?

Le z dobrim delom
do uspeha

Zveza socialistične mladine Slovenije je
družbenopolitična organizacija, ki preživlja
krizna obdobja glede na metode in organizi-
ranost dela v njej sami. Vse to je posledica
nepovezanega in nestalnega dela na vseh pod-
ročjih delovanja ZSMS. Zato se dogaja, da ima-
mo v delovanju svetle trenutke (ki so kratki)
in pa krizne, ki se nam vlečejo skozi celotno
delovanje.

V kadrovski politiki, obveščanju in propa-
gandi, idenopolitičnem delu pa tudi prostorski
problematiki ne najdemo novih oblik in metod,
ki bi v sedanjem trenutku in bodočnosti lahko
zagotovili ZSMS boljšo organiziranost in večjo
zainteresiranost mladih, da bi delovali v njej.

S tem ne ugotavljamo, da ni mladih, ki bi
delovali, in da mladi nimamo idej ali predlo-
gov, kako popraviti stanje, a vse premalokrat
so ti predlogi deležni resnejše obravnave pri
vseh, ki bi morali~biti za kaj takšnega najbolj
odgovorni — tako pri ZSMS kot pri ostalih
DPO.

Ce se spustimo v malo podrobnejšo analizo
dela v komisjah pri ZSMS, ugotavljamo, da se
spreminja zelo malo stvari. Na primer: pri idej-
nopolitičnem izobraževanju mladih programi ne
odstopajo od že ustaljenih tem, ki jih mladi že
obdelujejo ali so jih že obdelali v šolah. Vse
premalo pa se poglabljamo v bistvo problemov
mladih pri njihovem delu tako v delovnih orga-
nizacijah, kot na šolah in KS. Seveda je lažje
pripraviti predavanje iz knjige, kot pa na se-
minarjih neposredno povezovati teorijo in prak-
so, ki jo bodo mladi z veseljem sprejemali. Sa-
mo tako pa bodo seminarji lahko dosegli svoj
namen — da mladega človeka učijo in obenem
motivirajo za nadaljnje samostojno delo v smi-
slu izobraževanja.

Pri tem se pojavlja tudi vprašanje, koliko
pri pripravah teh seminarjev sodelujejo tudi
ostale družbenopolitične organizacije, in ali v
delovnih organizacijah in KS sploh upoštevajo
ZSMS kot enakopravno organizacijo in ali niso
mladi le raznašalci plakatov ter udeleženci
raznih akc i j . . .

Mislim, da je glavna naloga predvsem uspo-
sabljati mlade za naloge, ki jih bodo imeli v KS
in delovnih organizacijah, ko tudi ne bodo več
mladinci. Da ne bodo pasivni spremljevalci do-
gajanj v njihovih osnovnih življenjskih okoljih,
da bodo aktivni samoupravljalci, tako na de-
lovnem mestu kot v KS. Zato bo potrebno mla-
de zainteresirati in motivirati že pri delu v
ZSMS. Menim, da bi to dosegli samo z dobro
organizirano dejavnostjo v prostem času, več-
jimi prostorskimi možnostmi in aktivnejšim
mentorstvom. Predvsem je pomembno, da uredi-
mo vse prostore, kjer bi mladi delali, se sre-
čali in zbirali, to se pravi, da bi čutili pripad-
nost in odgovornost do svoje osnovne organi-
zacije ZSMS.

Pri vsem tem je pomembna tudi izbira inte-
resnih dejavnosti. Te naj bodo predvsem odraz
hotenj in želja mladih, ki zahajajo v te prosto-
re — spočetka kot obiskovalci, in pozneje kot
aktivni člani določenega okolja. Interesna de-
javnost v nobenem primeru ne sme biti dirigi-
rana. Da pa delo interesnih skupin ne bi zašlo

na kriva pota, bi bil potreben mentor, ki bi s
svojim znanjem, izkušnjami in avtoriteto starej-
šega ob sodelovanju s programskim svetom v
takih primerih odločno posegel v delo in način
dela interesne skupine.

V takem načinu dela dobita komisija za IPD
in aktiv mladih komunistov zelo važno nalogo.
V vse te interesne skupine morata prodreti z
nevsiljivim idejnopolitičnim programom — v
začetku bi predvsem obravnavala probleme do-
ločene interesne dejavnosti in obenem nevsilji-
vo dodajala svoj program izobraževanja. Iz iz-
kušenj smo ugotovili, da dosegamo veliko več-
je uspehe pri izobraževanju prek majhnih de-
lovnih skupinic kot so interesne skupine.

Pri vsem tem ne smemo pozabiti na vlogo
družbenih organizacij in društev, ki bi še bolj
popestrile program s svojo dejavnostjo, ki pa
ne bi smela biti tako ozko usmerjena.

Za ta način dela se mladi borimo, a so dolo-
čene ovire, ki jih ne moremo sami premagati.
Mladi iz Zgornje Siške, na primer, že nekaj ča-
sa poskušajo dobiti sredstva, da bi razširili
mladinski center, ki ni samo njihov, saj zaha-
jajo v mladinski center mladi iz cele Ljubljane.
Morda bodo le dobili sredstva!? Prevečkrat
predlogi mladih ostajajo v predalih. Kako pre-
potrebni so nam taki objekti in kakšno vlogo
igrajo v aktivnosti mladih, je vsem jasno —
ali pa tudi ne?!

Upam, da bomo s skupno akcijo rešili vpra-
šanja, ki zavirajo razvoj ZSMS in da se bomo
v bodoče lahko pogovarjali o uspešnosti pri
delu tako v ZSMS kot v vseh ostalih DPO, saj
samo skupno delo vodi do končnega uspeha.
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